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Komise zdravotnictví a sociálních věcí Rady města Beroun 
 

     Z á p i s   č. 04/2021 
 
z  jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí dne 14. 9. 2021 od 15:00 hod 
v prostorách kavárny Jiná Káva na adrese U Kasáren 192, 266 01 Beroun. 
 
Přítomni:  
Předseda:  Mgr. Alžběta Ullrichová 
Členové:    Mgr. Soňa Křikavová, Eva Zajícová, Ing. Petr Horák,                                 

Ing. Miroslava Kučerová, Alena Pecková, Mgr. Jana Műllerová,  
                                Alena Káchová, 
 
  
Omluveni: Věra Ouředníková 
 
Hosté:                      Mgr. Dušan Tomčo – místostarosta města Beroun,  
                                Bc. Marie Marková - vedoucí odboru SVZ MěÚ Beroun 
  
Zapisovatel:  Jana Plavcová 
 
Ověřovatel zápisu:  Mgr. Soňa Křikavová 
 
Program jednání: 

 
1. Zahájení 
2. Rozhovor s ředitelem organizace Lomikámen p. Janem Rohlenou na téma 

nového chráněného bydlení 
3. Kontrola plnění usnesení 
4. Posouzení žádostí o přidělení bytu zvláštního určení  
5. Různé 

 
 
 

Jednání komise 
 
K bodu č. 1 - Zahájení 

          Jednání komise zahájila její předsedkyně Mgr. Alžběta Ullrichová, přivítala přítomné 
členy komise a hosty Bc. Marii Markovou a místostarostu Mgr. Dušana Tomča. 
Zapisovatelkou jmenovala novou tajemnici komise Janu Plavcovou a ověřovatelem 
zápisu Mgr. Soňu Křikavovou. 
                   .  
Usnesení: Komise zdravotnictví a sociálních věcí schvaluje program jednání ve 
            výše uvedeném znění. 
 
Hlasování: 8 pro  - 0 proti - 0 zdržel se 
 
 
K bodu č. 2 – Rozhovor s ředitelem organizace Lomikámen p. Janem Rohlenou na                       
téma nového chráněného bydlení 
 



 2

Přítomné přivítal ředitel organizace Lomikámen Mgr. Jan Rohlena se spolupracovnicemi 
Mgr. Monikou Razímovou – vedoucí chráněného bydlení a Bc. Petrou Zemanovou – 
vedoucí týmu sociální rehabilitace. 
Zástupci organizace měli připravenou prezentaci, ve které krátce představili všechny své 
služby (sociální rehabilitaci „Re-start“, kavárnu Jinou Kávu), a zejména pak nově 
registrovanou sociální službu chráněného bydlení „Byd-Lo“. Organizace je pravidelně 
v kontaktu s psychiatrickou nemocnicí Dobřany prostřednictvím on-line konferencí. Zde 
také navazují prvotní kontakty se svými klienty, kteří i po několikaletém pobytu 
v nemocnici odchází bydlet do chráněného bydlení. Aktuálně mají 7 lůžek v komerčních 
bytových jednotkách v Berouně, Hořovicích a Příbrami. Od příštího roku budou rozšiřovat 
službu na 12 lůžek. Za klienty pravidelně dochází sociální pracovnice, která je provází 
v začátcích samostatného života a začlenění do společnosti. 
V další části diskuse ředitel informoval členy komise o tom, jak se organizace zapojuje 
do reformy psychiatrické péče, a o poskytovaných zdravotnických službách v oblasti 
psychiatrické péče, součástí jejich týmu je psychiatrická sestra a spolupracují s několika 
psychiatry. 
Během celé prezentace měli členové komise velké množství dotazů, které zástupci 
organizace ochotně zodpověděli. Na závěr diskuse předsedkyně poděkovala řediteli 
Janu Rohlenovi a další jednání komise probíhalo v prostorách Jiné kávy.  
  
Komise zdravotnictví a sociálních věcí bere informace na vědomí. 
 
K bodu č. 3 - Kontrola plnění usnesení 
 
Kontrolu plnění usnesení z předchozích jednání komise zdravotnictví a sociálních věcí 
provedla tajemnice Jana Plavcová - 
1. Na přidělení uvolněného bytu o velikosti 1+kk v Domově penzionu pro důchodce  
Beroun (dále jen DPD) čeká komisí doporučená žadatelka paní Kxxxxxx Axxxx, která je 
stanovena na bezbariérový byt 1+kk nebo 2+kk přednostně, dále na byt 1+kk čekají pan 
Bxxxxxxxx Jxxxn a paní Šxxxxx Exxx 
 
Zápis z komise ZSV z 18. 9. 2018 usnesení k bodu č. 4 V.– byt neuvolněn, nesplněno 
Zápis z komise ZSV z 16. 3. 2021 usnesení k bodu č. 4 II.– byt neuvolněn, nesplněno. 
      
2. Na přidělení bytu o velikosti 2+kk v DPD po jejich uvolnění čekají komisí doporučení 
žadatelé: manželé Vxxxxx. 

 
Zápisy z komise  z 18. 9. 2018    usnesení   k bodu č. 4 IV.– byt neuvolněn, nesplněno. 
 
Komise zdravotnictví a sociálních věcí bere informace na vědomí. 
 
 
K bodu č. 4 - Posouzení žádostí o přidělení bytu zvláštního určení – stanovení 
pořadí 
Jana Plavcová -  
1. Byty zvláštního určení čp. 1280, Třída Míru 
Na přidělení bytu 1+kk není žádný komisí doporučený žadatel. Není evidován nový 
požadavek o přidělení bytu.  
 
2. Byty zvláštního určení čp. 111, Na Parkáně o velikosti 1+kk 
Na přidělení bytu 1+kk jsou komisí doporučeny 3 žadatelé.  
Nově předkládáme k posouzení 2 žádosti paní Mxxxx Kxxxxxx a Hxxxxx Nxxxxxxx. 
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3. Byty zvláštního určení čp. 111, Na Parkáně o velikosti 2+kk 
Na přidělení bytu 2+kk je komisí doporučený 1 manželský pár. 
Nově předkládáme k posouzení žádost manželů Lxxxxx a Jxxxxx Kxxxxxxxxxx. 
 
Usnesení:   Komise zdravotnictví a sociálních věcí odkládá projednání žádostí o   
          přidělení bytů zvláštního určení do doby projednání  problematiky  
          přidělování bytů zvláštního určení v Berouně Radou města Beroun. 

 
Hlasování:     8 pro - 0 proti - 0 zdržel se 
 
 
K bodu č. 6 – Různé 
 
Pan Tomčo informoval komisi o novém projektu a zadání zpracování studie výstavby 
šedesáti bytů pro seniory v Berouně. 
 
Komise doporučila vyvolat jednání o aktualizaci a doplnění podmínek pro přidělování bytů 
zvláštního určení.  
 
Usnesení:  Komise zdravotnictví a sociálních věcí doporučuje Radě města        
         zrevidovat kompetence umisťování osob do DPS, a zároveň ustanovit 
         pracovní skupinu za účelem přípravy nových Zásad  přidělování a 
                   užívání bytů zvláštního určení v Berouně. 
 
Hlasování:     8 pro - 0 proti - 0 zdržel se 
 
Pan Horák informoval komisi o zrušení programu OPZ s tím, že služby, které doteď 
žádali v tomto programu, budou na další rok 2022 žádat dotace pro sociální služby  v 
dotačním řízení Středočeského kraje, vyhlašovaném v září tohoto roku.  
 
P. Pecková pozvala všechny přítomné na Den otevřených dveří organizace Klubíčko a 
sociálního podniku Klubák, který se koná v pátek 17. 9. 2021 od 10 do 17 hodin. 
 
Příští jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí se bude konat dne 9. 11. 2021 od 
15.00 hod.  
 
 
Po vyčerpání programu v 17:45 předsedkyně Komise zdravotnictví a sociálních věcí 
ukončila jednání.  
 
 
 
 
 
Zapsala: Jana Plavcová          Ověřil: Mgr. Soňa Křikavová 
 
 
 
 
Předsedkyně komise: Mgr. Alžběta Ullrichová   


